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گفت:  تلویزیون  بازیگر  یک 
به طورکلی هر وقت نام »خشایار 
آثار  یاد  به  همه  می آید  راد« 
تمام  زیرا  می افتند،  کمدی 
کارهایی که کرده ام در این ژانر 
بوده است، من بازیگرم، انتخاب 
انتخاب می شوم  بلکه  نمی کنم، 
و وقتی اکثریت کارهای کمدی 
پیشنهاد می دهند چاره  به من 
دیگری ندارم. خشایار راد در مورد 
آخرین فعالیت های خود در عرصه 
بازیگری اظهارکرد: به تازگی بازی 
در سریال کمدی »وضعیت زرد« 
به تهیه کنندگی حامد بامروت نژاد 
و کارگردانی مجید رستگار را به 
پایان رسانده ام که از اول مردادماه 
از شبکه سوم سیما پخش می شود. 
وی در همین رابطه ادامه داد: 
»وضعیت زرد« به موضوعاتی مثل 
ازدواج،  سلبریتی ها،  انتخابات، 
و…  خانگی  حیوانات  نگهداری 
می پردازد. به نظرم اثر قابل دفاعی 
شده و مخاطب خود را به دست 

خواهد آورد. راد درباره حضور 
همیشگی خود در آثار کمدی گفت: 
به طورکلی هر وقت نام من می آید 
همه به یاد آثار کمدی می افتند 
زیرا تمام کارهایی که کرده ام در این 
ژانر بوده است، من بازیگرم، انتخاب 
نمی کنم بلکه انتخاب می شوم و 
وقتی اکثریت کارهای کمدی به 
من پیشنهاد می دهند چاره دیگری 
ندارم. این بازیگر پیشکسوت سینما 
و تلویزیون در همین راستا تصریح 
کرد: به طور کلی خدا را شاکرم 

که هنوز دوستان یاد من هستند 
و می توانم در آثار حضور داشته 
باشم، از طرفی خنداندن مردم هم 
نعمتی است که طی این سال ها 
نصیب من شده است و همیشه 
به خاطر آن خوشحالم. راد با اشاره 
به علاقه شخصی اش برای ایفای 
نقش های جدی افزود: من به شدت 
دوست دارم تا نقش جدی بازی 
کنم اما هیچوقت به من این نوع 
نقش پیشنهاد نمی شود، نمی دانم 
چرا به من نقش جدی پیشنهاد 

نمی شود. اما من به عنوان بازیگر 
می توانم هر نوع نقشی را ایفا کنم 
زیرا یک بازیگر بوده و صرفا کمدین 
نیستم. وی درباره دلیل کم کاری 
خود در عرصه سینما اظهارکرد: 
این سوال در گفته های  جواب 
قبلی من است، پیشنهاد سینمایی 
وجود ندارد، وقتی پیشنهاد نباشد 
من هم کم کار می شوم و گرنه 
به شخصه علاقه زیادی به سینما 
دارم، حتی گاها اثری را به عنوان 
در  اما  می کنم  بازی  سینمایی 
نهایت تله فیلم می شود و من از 
ابتدا این را نمی دانم. راد درباره 
سایر فعالیت های خود خاطرنشان 
کرد: به زودی و احتمالا از ابتدای 
مردادماه مشغول بازی در تله فیلم 
شد،  خواهم  هلندی«  »عروس 
فیلمی که رگه های کمدی داشته 
طریقی  هر  به  نمی خواهد  ولی 
مخاطب را بخنداند، این اثر به نوعی 
کمدی موقعیت است که به شخصه 

علاقه زیادی به آن دارم.

سریال کمدی 
»قاسم خانی« پخش شد

 »لیلا اوتادی« 
مجری شد

 خشایار راد: 

دوست دارم نقش جدی بازی کنم

مسابقه »چیدمانه« با اجرای لیلا 
اوتادی به زودی مقابل دوربین می رود. 
دکوراسیون  موضوع  به  مسابقه  این 
داخلی منازل می پردازد و اجرای آن 
نیز بر عهده لیلا اوتادی، بازیگر سینما و 
تلویزیون است. اوتادی که فارغ التحصیل 
کارشناسی طراحی داخلی است، در 
این مسابقه در مقام مجری بازیگران 
مطرح و چهره های شناخته شده را در 
رقابتی جذاب مقابل یکدیگر قرار می دهد 
تا ذوق و سلیقه آنها را در چیدمان منزل در 
معرض قضاوت داوران برنامه و مردم قرار 
دهد. مدیریت تولید این پروژه بر عهده 
ایرج طایفه قرار دارد و محمد خیابانی 
نیز به عنوان نویسنده با گروه همکاری 
می کند. »چیدمانه« برای پخش از یکی از 

پلتفرم های داخلی تهیه و تولید می شود.

 »مردن در آب مطهر« نامزد 
جوایز گلدن گلوبال مالزی

مطهر«  آب  در  »مُردن  سینمایی  فیلم 
ساخته نوید محمودی در چهار بخش از جوایز 
گلدن گلوبال کشور مالزی نامزد کسب جایزه 
شد. »مردن در آب مطهر« به نویسندگی و 
کارگردانی نوید محمودی و تهیه کنندگی 
جمشید محمودی در جشنواره فیلم مالزی 
که پنجمین دوره آن از ۱۹ تیرماه آغاز شده و 
تا ۲۴ تیرماه )۱۰ تا ۱۵ جولای( ادامه دارد دو 
نمایش برای مخاطبان خواهد داشت و در جوایز 
فیلم گلدن گلوبال که همراه با این جشنواره 
بزگرار می شود نیز نامزد کسب جایزه شده 
است. مراسم اختتامیه این جشنواره ۲۵ تیرماه 
)۱۶ جولای( برگزار می شود که فیلم برادران 
محمودی نامزد چهار جایزه در بخش های 
بهترین فیلم، بهترین بازیگر زن نقش اصلی 
)ندا جبرئیلی(، بهترین بازیگر نقش مکمل 
مرد )متین حیدرنیا( و جایزه بخش امید تازه 
شده است. »مُردن در آب مطهر« فیلم برگزیده 
جشنواره فجر در جشنواره فیلم بوسان نیز موفق 
به کسب جایزه »کیم جی سئوک« شد. علی 
شادمان، ندا جبرائیلی، متین حیدرنیا، صدف 
عسگری و سوگل خلیق علیرضا آرا، امیررضا 
رنجبران، خیام وقار، پیمان مقدمی، مهتاب 
جعفری، فرید اسحاقی، فاطمه شکری، محیا 
رضایی، فاطمه میرزایی و علیرضا مهران در این 

فیلم نقش آفرینی کرده اند.

 »تب« به تئاترشهر می آید 
با پایان گرفتن اجرای نمایش »بی چرا 
زندگان« یک اثر نمایشی جدید از روز 
جمعه بیست وچهارم تیرماه در تالار قشقایی 
مجموعه تئاترشهر اجرای خود را آغاز می کند. 
به گزارش روابط عمومی مجموعه تئاترشهر، 
نمایش »تب« به نویسندگی والاس شان، 
کارگردانی رویا کاکاخانی و بازی نادر فلاح 
عنوان یکی از تازه ترین آثار نمایشی تئاتر شهر 
است که از روز جمعه بیست وچهارم تیرماه 
در تالار قشقایی روی صحنه می رود. بهرنگ 
رجبی مترجم، سینا ییلاق بیگی طراح صحنه، 
مرتضی برزگرزادگان مدیر تولید، دستیار 
کارگردان و برنامه ریز، ماهور ماجدی عضو 
گروه کارگردانی برخی از اعضای گروه اجرایی 
این اثر نمایشی را تشکیل می دهند که از 
تاریخ یاد شده ساعت ۲۰و3۰ به مدت زمان 
۶۰ دقیقه و قیمت بلیت ۷۰ هزارتومان میزبان 
علاقه مندان تئاتر خواهد بود. نمایش »بی چرا 
زندگان« به نویسندگی لیلی عاج و کارگردانی 
الهام شعبانی که از روز دوم خردادماه در تالار 
قشقایی اجرای خود را آغاز کرده بود، روز 
دوشنبه بیستم تیرماه به اجرای خود در این 

تالار پایان داد.

در جلسه شورای سیاستگذاری جشنواره 
موسیقی نواحی ایران، اعضای این شورا درباره 
و همچنین خطوط  برگزاری  مکان  و  زمان 
اصلی پانزدهمین جشنواره موسیقی نواحی به 
گفت وگو پرداختند. جلسه شورای سیاستگذاری 
پانزدهمین جشنواره موسیقی نواحی با حضور 
محمد الهیاری فومنی، مدیرکل دفتر موسیقی، 
محمدعلی مرآتی، دبیر جشنواره، احمد صدری، 
حمید عسکری و منصوره ثابت زاده اعضای شورای 
سیاستگذاری برگزار شد و اعضای این شورا 
درباره زمان و مکان برگزاری و همچنین خطوط 
اصلی پانزدهمین جشنواره موسیقی نواحی به 
گفت وگو پرداختند. مدیرکل دفتر موسیقی در 
ابتدای این جلسه به بررسی جشنواره موسیقی 
نواحی در دوره های اخیر پرداخت و خواستار 
ارتقای کمی و کیفی جشنواره درشرایط پس 
از کرونا شد. در ادامه محمدعلی مرآتی، دبیر 
پانزدهمین جشنواره موسیقی نواحی نیز با اشاره 
به این که باید از مشکلات دوره های پیش درس 
بگیریم، پیشنهاد اضافه شدن یک روز به اجراهای 

جشنواره را مطرح کرد و گفت: ما سال گذشته 
به خاطر کرونا یکسری محدودیت ها برای اجراها 
داشتیم؛ چون جان افراد برای ما اولویت داشت. 
حالا امسال چنانچه محدودیت های کرونایی 
کمتر بشود، می توانیم روزهای جشنواره را چهار 
روز درنظر بگیریم و مراسم اختتامیه را در یک روز 
دیگر برگزار کنیم. همچنین مرآتی درخصوص 
انتخاب عنوان مناسب برای جشنواره موسیقی 
نواحی اظهارکرد: همیشه دایه ای با عنوان ایران 
فرهنگی داشته ایم و حالا می توانیم آن را به یک 
سمبل تبدیل کنیم. وی عنوان »ایران فرهنگی؛ 

سنت های قومی و گفتمان های موسیقایی جهان 
اسلام« را پیشنهاد داد که اعضای شورا در ادامه 
این جلسه درخصوص این عنوان به بحث و 
گفت وگو پرداختند. وی درباره زمان برگزاری 
جشنواره نیز عنوان کرد: پیشنهادی که برای 
زمان برگزاری جشنواره داشتیم این بود که بیاییم 
یک زمان بندی ثابت برای جشنواره بگذاریم ولی 
با توجه به مناسبت های ماه های قمری که هر سال 
تغییر می کند چنین چیزی امکان پذیر نیست. ما 
بازه زمانی ۱۰ روز آخرماه آبان را در نظر گرفته ایم و 
باید برای تاریخ نهایی آن با مسئولان استان کرمان 
صحبت کنیم. دبیر پانزدهمین جشنواره موسیقی 
نواحی درباره محورهای این دوره از جشنواره بیان 
داشت: این جشنواره قابلیت های گسترده ای دارد 
و ما می خواهیم با دعوت از کشورهای همسایه، 
دوست و برادر، در یک سازوکار علمی هنری این 
وحدت گفتمانی را به حضور و ظهور برسانیم. 
تنوع سنت های قومی بدون توجه به مرز سیاسی، 
گفتمان های موسیقایی جهان اسلام، طبقه بندی 
موسیقایی، رابطه ها و تاثیرات متقابل موسیقایی 
بین اقوام مختلف و عناصر موسیقایی مشترک، 
محورهای پیشنهادی این دوره از جشنواره 

موسیقی نواحی است.

 جزئیات برگزاری جشنواره موسیقی نواحی

»روزی  سریال  از  قسمت  اولین   
روزگاری مریخ«، سه شنبه، ۲۱ تیرماه 
از دو پلتفرم »فیلیمو« و »نماوا« پخش 
شد. کمدی »روزی روزگاری مریخ«، به 
کارگردانی مشترک پیمان قاسم خانی و 
محسن چگینی و تهیه کنندگی محسن 
چگینی، به شبکه نمایش خانگی آمد. 
را  سریال  این  می توانند  مخاطبان 
سه شنبه ها ساعت 8 صبح از پلتفرم های 
فیلیمو و نماوا تماشا کنند. سام درخشانی، 
امیر  نوروزی،  امیر  آسایش،  ویشکا 
کاظمی، بهادر مالکی، امیرمهدی ژوله، 
نوشین تبریزی، عبدا... روا، رامین ناصر 
نصیر، فلامک جنیدی، بهروز رهبری فر، 
پیمان فاطمی، کاظم نوربخش و مهراب 
قاسم خانی در این سریال به ایفای نقش 

پرداخته اند.

 ابراهیم شیبانی، کارگردان »طلاخون«:

استارت یک فیلم در اکران بسیار مهم است

کارگردان فیلم »طلاخون« بیان داشت: اگر می دانستم که 
شروع اکران فیلم »طلاخون« با نمایش تعداد زیادی فیلم همراه 
می شود بازهم در نوبت اکران می ماندم. من از این اکران پشیمان 
هستم. ابراهیم شیبانی در ادامه می پرسد که آیا به خاطر مشکلات 
اکران در دو سال قبل کرونایی، باید همه چیز را در همین یکسال 
جبران کرد؟ شیبانی حدود چهار سال قبل شروع به ساخت 
فیلمی تازه با نام »طلاخون« کرد. او ۱38۱ تا ۱3۹۱ سه فیلم 
»زهرعسل«، »صحنه جرم ورود ممنوع« و »هیچ کجا هیچ کس« 
را ساخته بود و در سال ۱3۹۹ با »طلاخون« متقاضی حضور در 
جشنواره فیلم فجر سی ونهم بود؛ جشنواره ای که متقاضیانش 
به دلیل شیوع کرونا و کاهش تولیدات سینمایی، توسط یک هیات 
به طور همزمان انتخاب و داوری شد. شیبانی این فیلم را از ابتدای 
تیرماه که انتظار می رفت با فروکش کردن شیوع کرونا، گیشه 
سینما وضع بهتری داشته باشد اکران کرد ولی اتفاق هایی افتاده 
که او را از این تصمیم پشیمان کرده است. شیبانی با بیان انتقادی 
که این روزها بسیاری از صاحبان فیلم های در حال اکران مطرح 
می کنند، اظهارکرد: به نظر می رسد سیاست های سازمان سینمایی 
براین است که تا جای ممکن فیلم اکران شود در صورتی که با 
اضافه شدن چند فیلم جدید هر یک هفته یا دو هفته در میان، 
فرصت کافی برای اینکه فیلم های قبلی مخاطب خود را پیدا کنند 
ایجاد نمی شود آن هم در شرایطی که وضع تبلیغات را می دانیم؛ ما 
نه تیزر تلویزیونی داریم و نه تبلیغات محیطی گسترده. کارگردان 
»طلاخون« ادامه داد: نکته مهمی که به جز ماجرای تبلیغات با آن 
روبه رو شده ایم سانس های گردشی است که به معضلی بزرگ برای 
ما تبدیل شده است. پیش تر یک سالن به نمایش فیلمی اختصاص 
داشت و مخاطب فقط سانس  موردنظر خود را انتخاب می کرد اما 
الان کسی که بخواهد »طلاخون« را ببیند باید جست وجوی زیادی 
کند تا ببیند در چه سینمایی می تواند سانس مناسب پیدا کند 
چون در برخی سینماها فقط یکی دو سانس با فاصله زیاد درنظر 
گرفته اند و در واقع هر کسی که زورش بیشتر باشد سانس های 
پشت سر هم را در بهترین ساعت ها می تواند داشته باشد. وی با 
اشاره به اینکه گزارش هایی در این مورد دریافت کرده و این مساله 
فقط گریبان فیلم او را نگرفته است، تصریح کرد: من خودم در 
ساخت »طلاخون« سرمایه گذاری کرده ام و اگر می دانستم شرایط 
اکران به چه شکل است و قرار است در یک هفته، چند فیلم جدید 
اضافه شوند، امکان نداشت آن را اکران کنم چرا که در همین هفته 
قبل که فیلم های جدید اکران شدند بازهم از سانس ها و سالن های 
فیلم من کم شد؛ فیلمی که تنها ۲۰ روز از شروع اکرانش می گذرد. 
شیبانی تاکید کرد: استارت یک فیلم در اکران بسیار مهم است، 
اما متاسفانه با وجود رضایتمندی بیشتر تماشاگرانی که فیلم را 

دیده اند، آنطور که دلخواهم بود اکران را پیش نمی بریم.


